
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA KOLAN 

OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/25-01/01 

URBROJ: 2198-33-03-02/05-25-4  

Kolan, 26. veljače 2025. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 40. (četrdesete) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 26. veljače 2025. godine u općinskoj 

vijećnici s početkom u 7:34 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća 

• Mario Baričević 

• Ivan Čemeljić 

• Josip Zubović 

• Šime Šupraha 

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik  - putem video poziva 

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

• Anđela Paladina – Zapisničar 

• Petar Šupraha – Voditelj odsjeka 

 

Nisu prisutni: 

• Marin Pernjak (na putu) 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 

i sve nazočne, te otvara 40. sjednicu u 7:34 h. Utvrđuje da je prisutno 6 vijećnika i da postoji kvorum za 

održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika s 39. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje zapisnike na glasovanje: 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

PROTIV: nema 

SUZDRŽAN: 2 vijećnika (Josip Zubović i Šime Šupraha) 

 

Zapisnik s 39. sjednice usvojen je s većinom glasova ZA. 

 

 

 

Predsjedavajući čita dnevni red: 
 



1. Prijedlog Odluka o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine Kolan za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 2025. godini  

2. Prijedlog Odluka o financiranju redovne djelatnosti dječjih vrtića koje polaze djeca sa područja 

Općine Kolan za 2025. godinu  

3. Odluka o II. izmjenama Odluke o općinskim porezima Općine Kolan  

4. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na 

području Općine Kolan  

5. Prijedlog Odluke o osnivanju dječjeg vrtića  

6. Prijedlog Odluke o davanju dozvole na pomorskom dobru najpovoljnijem ponuditelju po 

natječaju provedenom od 23. siječnja do 13. veljače 2025. godine 
 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 

 

ZA: 3 vijećnika (Ante Zubović, Josip Zubović i Šime Šupraha) 

PROTIV: 3 vijećnika (Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Vijećnik Mario Baričević se javlja za riječ te kaže kako su nestale točke dnevnog reda koje su bile predložene 

od strane Načelnika, prema članku 45. Poslovnika je obavezno glasovanje o tim točkama te pita pročelnicu 

Ana-Mariju Gligora je li to točno. 

Ana-Marija Gligora govori kako Poslovnik koji je usvojen u studenom 2021. godine kaže kako će 

Predsjedavajući uvrstiti točke koje je pismenim putem predložio Načelnik. 

Predsjedavajući pita misli li na prijedloge točaka koje je dobio jučer. Mario Baričević kaže kako su te točke 

bile na prvom prijedlogu dnevnog reda. Predsjedavajući pita vijećnike jesu i dobili prijedloge dodatnih točaka 

na što vijećnik Josip Zubović kaže kako su dobili jučer popodne. 

Pročelnica govori kako u toj nadopuni piše kako je prijedlog bio upućen Predsjedavajućem 20. veljače. 

Predsjedavajući kaže kako je nakon toga između njega i Načelnika napravljen usmeni dogovor i zabilježba 

preko Whatsup-a da se te odluke mogu odgoditi i za drugo vijeće te pita vijećnike koji su u grupi jesu li 

upoznati s tim. Mario Baričević kaže kako je upoznat, no kaže kako je Poslovnik jasan po tom pitanju. 

Predsjedavajući kaže kako je Načelnik mogao isti dan poslati svim vijećnicima jer s nadopunom je upoznat 

dio vijećnika i bilo bi u roku. Ne može se 15 sati prije poslati nadopune dnevnog reda jer ni to nije po 

Poslovniku. Mario Baričević kaže kako je samo pitanje članka 45. Poslovnika i krši li se ovim postupkom 

Poslovnik. Nadodaje kako se te točke tiču domaćih ljudi. Slaže se ako Predsjedajući ima pravo na to ukoliko 

se Poslovnik ne krši ili je ovo čisto udar na domaće ljude. Vijećnik Šime Šupraha pita je li dnevni red uopće 

izglasan ako je glasovanje bilo 3 ZA, 3 PROTIV. Vijećnik Mario Baričević kaže kako s malo požurilo i nije 

se sve razjasnilo. Predsjedavajući kaže neka se pročita članak iz Poslovnika. Pročelnica čita članak 45. stavak 

2.: Predsjednik obvezno uvrštava točke dnevnog reda koje predloži Načelnik u pisanoj formi, a pismene 

prijedloge ostalih predlagača najkasnije u roku od 30 dana od dana primitka prijedloga. Nadodaje kako je 

predlagač odnosno Načelnik pismenim putem 20. veljače predložio prijedlog dnevnog reda sa 10. točaka, a 

Predsjedavajući je rekao kojih 6. točaka idu na dnevni red. Predsjedavajući kaže sve u suradnji sa Načelnikom. 

Vijećnik Ivan Čemeljić pita hoćemo li glasati o uvrštavanju tih dodatnih točaka u dnevni red. Vijećnika Jelena 

Škoda-Baričević kaže kako Predsjedavajući mora odučiti hoće li nadopunu staviti na glasovanje, na što 

Predsjedavajući odgovara kako neće. Predsjedavajući ponavlja ponovno isti prijedlog dnevnog reda i dodaje 

kako kasnije vijećnici mogu tražiti ocjenu zakonitosti ako to žele i stavlja ga na glasovanje:  

  

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

     Ad. 1. Odluka o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine Kolan za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 2025. godini 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja u ime predlagatelja obrazlaže 

kako je ovo odluka zakonske kategorije i donosi se svake godine. Radi se o oduci u kojoj se navode iznosi koji 

se isplaćuju prema strankama koje su zastupljene u Općinskom vijeću. 



 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluka o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine Kolan za redovito 

godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 2025. godini: 

 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović, Šime Šupraha) 

PROTIV: nema 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Mario Baričević) 

 

Prva točka dnevnog reda usvojena je VEĆINOM glasova ZA. 

 

 

 

         Ad. 2. Odluka o financiranju redovne djelatnosti dječjih vrtića koje polaze djeca sa područja 

Općine Kolan za 2025. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže kako se ova inicijativa 

temelji na uvjerenju kako su ulaganje u odgoj i obrazovanje djece ključni korak u stvaranju zdravih temelj za 

budućnost zajednice pa je prijedlog koji je bio u javnom savjetovanju da roditelji djece koji imaju prebivalište 

na području općine Kolan i koji nemaju nikakvih dugovanja prema Općini Kolan imaju u cijelosti podmiren 

boravak djece u dječjem vrtiću. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluka o financiranju redovne djelatnosti dječjih vrtića koje polaze djeca 

sa područja Općine Kolan za 2025. godinu: 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Druga točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

 

           Ad. 3. Odluka o II. izmjenama Odluke o općinskim porezima Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koji kako je Odluka bila u 

savjetovanju u drugačijem obliku nadalje kaže kako je promijenjen zakon o lokalnim porezima temeljem kojeg 

je obveza uvođenja poreza na nekretnine za sve jedinice lokalne samouprave (od 0,60 centi do 8 eur) s time da 

je raspodjela drugačija na način da je 80% prihod lokalne samouprave, a 20% regionalne samouprave. Prošle 

godine je Općinsko vijeće izglasalo odluku o povećanju poreza na 5 EUR po m2 za Mandre i Kolanjski Gajac 

i 4 EUR po m2 za Kolan. U prijedlogu Odluke koja je bila na savjetovanju je bilo 20% povećanje poreza, ai 

obzirom na inflaciju predlagatelj predlaže da ostane isto. Izglasavanjem odluke će se prihod Općine nešto 

smanjiti. Vijećnik Josip Zubović pita što nije povećanje na 6,25 EUR. Pročelnica kaže da je odnosno da je 

takav prijedlog bio u savjetovanju, a u dostavljenim materijalima vijećnicima je i obrazloženo zašto 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o II. izmjenama Odluke o općinskim porezima Općine Kolan: 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Treća točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

 

 Ad. 4.  Odluka o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu na 

području Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže odluku navodeći  

kako su izmjenama zakona izmijenjeni iznosi za naplatu paušalnog poreza.za djelatnost iznajmljivanja i 

smještaja u turizmu. Općina Kolan spada u drugu kategoriju prema indeksu turističke razvijenosti i predviđen 



iznos je od 70 do 200 EUR. Prijedlog je najmanji iznos odnosno 70 EUR po krevetu te u slučaju neizglasavanja 

Odluke ovako zakonski će se primjenjivati 100 EUR po krevetu. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja 

u turizmu na području Općine Kolan: 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

             Ad. 5.  Odluka o osnivanju dječjeg vrtića 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže odluku te navodi 

kako je pravni temelj za donošenje ove odluke je Zakon o ustanovama i Zakon o predškolskom odgoju i 

obrazovanju. Dječji vrtić u fazi izgradnje pa kako bi se popratilo i sa pravnim dokumentima potrebno je donijeti 

odluku o osnivanju koja potom ide na Ministarstvo predškolskog odgoja i obrazovanja to je procedura koja će 

trajati nekoliko mjeseci, a obzirom na predstojeće lokalne izbore i raspuštanje vijeća u budućnosti ova odluka 

izuzetno bitna da ode na Ministarstvo. Provedena je anketa o nazivu vrtića jer vijeće mora donijeti i odluku o 

nazivu vrtića te napominje kako je njena greška jer je u članku 20. ostalo je iznos od 2.000,00 EUR te bi se to 

promijenilo u 3.000,00 EUR. Na anketi je glasalo 185 osoba te su rezultati sljedeći: Mendulica: 58, Janjčići: 

49, Kolanjski tići: 35, Emili i prijatelji: 24, Dječji snovi: 9, Rudnik sreće: 8, Tići: 2, Parunkica:1 i Brneštrice: 

0. Nakon kraće rasprave vijećnici su se odlučili za ime vrtića: Parunkica. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluka o osnivanju dječjeg vrtića: 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 6. Odluka o davanju dozvole na pomorskom dobru najpovoljnijem ponuditelju po natječaju 

provedenom od 23. siječnja do 13. veljače 2025. godine 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže odluku te kaže kako 

je Jedinstveni upravni odjel sukladno Planu upravljanja pomorskim dobrom koje je Općinsko vijeće donijelo 

za četverogodišnje razdoblje objavilo natječaj za osam slobodnih lokacija. Javio se jedan prijavitelj. Komisija 

je utvrdila da je sva dostavljena dokumentacija u redu. Načelnik mora donijeti rješenje, a sukladno zakonu sve 

mora potvrditi Općinsko vijeće. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluka o davanju dozvole na pomorskom dobru najpovoljnijem 

ponuditelju po natječaju provedenom od 23. siječnja do 13. veljače 2025. godine: 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 8:02 h. 

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anđela Paladina                Predsjednik Ante Zubović 


